
Mirsad Đugum 

Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH – „Zašto nije formirana Agencija za pasivni 

podbilans iako su konkursi i formalno-pravne radnje završene prije 12 mjeseci?“ 

 


